
   
 

   
 

  

 

Protokoll 3 – 2023 

Norsk kulturskoleråd Agder 

Torsdag 14. september 2023  

kl. 10.00. – 11.45.  

Sted: UiA/Teams 

 

 
  

 

 

  



 
 

Protokoll styremøte fredag 14.09.23                                                                Side 2 

Sakskart til fylkesstyrets møte 14.09.23:   

2023.14 Godkjenning av innkalling og sakskart ............. 3 

2023.15 Referatsaker ..................................................... 3 

2023.16 Årsmøte 2023 ................................................... 3 

2023.17 Revidering av rammeplanen ............................ 3 

2023.18 Fremtidens kulturskole ..................................... 3 

2023.19 Eventuelt .......................................................... 3 

 

Tilstede 

Leder Inger Margrethe Stoveland  

Styremedlem Martha Marita Hansen 

Styremedlem Kaare Lauridsen til og med sak 2023.17 

Styremedlem Torunn Charlotte Nyberg til og med sak 2023.18 

 

Fra administrasjonen møter Lars Emil Johannessen, fungerende styresekretær 
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2023.14 Godkjenning av innkalling og sakskart 

 
Vedtak: 

Styret godkjenner innkalling og sakskart og Kaare Lauridsen konstitueres som nestleder ut perioden. 

2023.15 Referatsaker 
 

Vedtak: 

Rådgivers rapport tas til orientering. 

2023.16 Årsmøte 2023 
  
Vedtak: 

Styret tar saken til orientering og vil legge frem egen sak på årsmøtet angående det kommunale 

medlems- og eierskapet til Kulturskolerådet. 

2023.17 Revidering av rammeplanen 
 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering og ber rådgiver ta med innspillene i møtet i det videre arbeid. 

2023.18 Fremtidens kulturskole 
 

Vedtak: 

Styret ber rådgiver melde fylkesavdelingens interesse for deltakelse innen fristen 15. september 

2023.  

2023.19 Eventuelt 
  
Flekkefjord kommune har meldt sak om tildelte prosjektmidler for prosjektet e-sport og søker om 

anledning til overføre resterende midler til 2024.  Prosjektet er forøvrig i rute og rapport vil foreligge 

i 2024 etter planen. 

Vedtak: 

Styret innvilger søknaden. 

 


